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Abstract (en)
[origin: WO2024013346A1] The invention relates to a chronograph mechanism (1; 201), for a timepiece movement, including a counter for a unit of
time comprising: - a display wheel capable of being rotated from a zero position, - a return wheel, rotatable between an initial position, associated
with the zero position of the display wheel, and a final position, the display wheel and the return wheel being arranged such that the return wheel
pivots from its initial position to its final position when the display wheel makes one revolution, - a resilient return member (20) arranged to act on the
return wheel and to tend to return it to its initial position, the display wheel including a toothing arranged in mesh with the return wheel and having a
truncated portion intended to allow the display wheel and the return wheel to be uncoupled on each complete revolution of the display wheel.

Abstract (fr)
L'invention concerne un mécanisme de chronographe (1), pour un mouvement horloger, comportant un compteur d'une unité de temps
comprenant :- un mobile d'affichage susceptible d'être entrainé en rotation à partir d'une position nulle,- un mobile de rappel, rotatif entre une
position initiale, associée à la position nulle du mobile d'affichage, et une position finale, le mobile d'affichage et le mobile de rappel étant agencés
de telle manière que ce dernier pivote depuis sa position initiale jusqu'à sa position finale lorsque le mobile d'affichage effectue un tour,- un organe
de rappel élastique (20) agencé pour agir sur le mobile de rappel et tendre à le ramener vers sa position initiale,le mobile d'affichage comportant
une denture agencée en prise avec le mobile de rappel et présentant une portion tronquée destinée à permettre un désaccouplement entre les
mobile d'affichage et de rappel à chaque tour complet du mobile d'affichage.
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